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MESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEDUA
PARLIMEN KEEMPAT BELAS

PEMBERITAHUAN PERTANYAAN
DEWAN RAKYAT MALAYSIA

PERTANYAAN : LISAN

DARIPADA : YB TUAN KHAIRY JAMALUDDIN

KAWASAN : REMBAU

TARIKH : 08 JULAI 2019 (ISNIN)

SOALAN :

YB TUAN KHAIRY JAMALUDDIN  minta MENTERI KERJA

RAYA menyatakan apakah perkembangan semasa proses nasionalisasi

konsesi tol dan pengenalan caj kesesakan seperti yang pernah diumumkan

Kerajaan sebelum ini dan bilakah jangkaan perkara ini dapat dimuktamadkan.
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JAWAPAN :

Tuan Yang Di-Pertua,

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Kerja Raya dalam

proses menyediakan Memorandum Jemaah Menteri berhubung dengan

Kajian Halatuju Industri Lebuhraya Bertol di Malaysia untuk dibentangkan

kepada Jemaah Menteri yang dijangkakan pada pertengahan Julai 2019.

Kajian tersebut telah mengambil kira pelbagai senario dan alternatif untuk

kerajaan menangani isu tol ini. Ini termasuklah pengambilalihan lebuhraya-

lebuhraya bertol serta mekanisme pengurangan kadar tol yang mana lebih

wajar dilaksanakan oleh Kerajaan. Sebarang keputusan memerlukan

pertimbangan teliti kerana sudah pasti ianya akan memberi kesan komitmen

kewangan  jangka panjang Kerajaan. 

 

Berhubung dengan caj kesesakan, Kerajaan secara prinsipnya akan

memberikan diskaun sehingga 30% pada waktu luar puncak dan kadar

percuma pada waktu bukan puncak. Di samping itu, bagi tidak membebankan

rakyat, Kerajaan akan mengekalkan caj kesesakan maksimum pada waktu

puncak berdasarkan pada kadar tol sedia ada. Selain itu, Kerajaan juga akan

mengkaji struktur caj kesesakan secara terperinci sebelum ianya

dilaksanakan bagi memastikan ianya tidak memberikan impak negatif kepada

aliran trafik lebuh raya berkenaan.

 

Sekian, terima kasih.


